
 

 

 

III SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW 
BŁĘDÓW 

 

Miejsce: Zespół Szkolno - Przedszkolny nr 1, Żołnierska 188 
Data: 03.09.2018 
Godzina: 18:00 
Prowadzący: Ilona Barańska- Węzik 
Liczba uczestników: 8 

 

Liczba zgłoszonych pomysłów: 5 
Link do mapy pomysłów (mapa diagnozy): 
https://www.google.com/maps/d/edit?mid=1y9WIAAuk-O2_X_ylmy5xYc3fGWThQoYV&ll=50.3510151
2193565%2C19.448161150000033&z=14 
Link do oceny pomysłów: 
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1qpEZY4MxUeAAOzR2T3O4kEy1tSweUgvG7PRCxnA
Lyc4/edit#gid=0 

 

Przebieg spotkania:  
1. Przypomniano przebieg poprzedniego spotkania. 
2. Przedstawiono w formie prezentacji weryfikację wypracowanych przez mieszkańców        

projektów. 
a) „Chodnik na. ul. Jesionowej łączącej ul. Żołnierską z parkingiem przed 

cmentarzem - długość około 350 m.” (nr 062.7.68.2018) - 165 270,00 zł. 
- Opinia pozytywna 
- Konieczność etapowania projektu! 
- Szacunkowy koszt prac odcinka o powierzchni 400m2 (od pierwszych 

zabudowań do parkingu przy Cmentarzu) = 113.400,00 zł. 
- Pozostały odcinek, tj. od skrzyżowania z ul. Żołnierską do pierwszych 

zabudowań = 51.870,00 zł (we wskazanej lokalizacji możliwość 
budowy chodnika tylko o szerokości 1.5m) 

b) „Uporządkowanie terenu przystanku końcowego linii 606”  
(nr 062.7.69.2018)  186.200,00 zł. 

- Opinia negatywna 
- Powód: Projekt przekracza środki przeznaczone na dzielnicę 
- Szacunkowy koszt prac drogowych= 150.000,00 zł. 
- Ogrodzenie + ustawienie ławek = 36.200,00 zł 
- Brak możliwości etapowania projektu drogowego! Możliwość 

ogrodzenia i postawienia ławek. 
3. Radny zapewnił obecnych na spotkaniu, że odcinek ulicy Jesionowej, na którym miał            

zostać zrobiony chodnik (pomysł nr 062.7.68.2018), zostanie przebudowany z innych          
środków. W związku z powyższym mieszkańcy nie chcą inwestować funduszy z DBP            
we wskazany odcinek. Animator poinformował mieszkańców, że nie posiada         
informacji, o których wspomniał Radny.  
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4. Radny zanegował  
opinię WKD w sprawie uporządkowania przystanku końcowego linii 606. Uważa, że           
należy zmniejszyć grubość warstwy asfaltu lub zmienić technologię w jakiej ma           
zostać zrobiony wskazany odcinek, a wtedy kwota nie przekroczy środków, jakimi           
dysponuje dzielnica i projekt stanie się możliwy do realizacji.  

5. Animator przekazał mieszkańcom, że należy opierać się na weryfikacji, którą          
otrzymano z WKD. Część projektu, która dotyczy prac drogowych nie jest możliwa do             
realizacji i należy zdecydować, na co przeznaczyć posiadane środki.  

6. W zaistniałej sytuacji mieszkańcy podjęli dyskusję dotyczącą na co przeznaczyć          
posiadane środki. Radny poinformował obecnych na spotkaniu, że w dniu 4.09.2018           
roku porozmawia z naczelnikiem WKD w sprawie „Uporządkowania terenu         
przystanku końcowego linii 606” (nr 062.7.69.2018). 

7. W przypadku gdyby okazało się, że nie ma możliwości zmniejszenia grubości           
warstwy asfaltu lub wykonania tego zadania w innej technologii mieszkańcy chcą           
przeznaczyć posiadane środki na: 

a) ogrodzenie działki 496/1 i postawienia na niej czterech ławek, 
b) doświetlić okolicę działki 496/1 poprzez wstawienie dwóch lamp (słupy już          

istnieją, jest to tylko kwestia zakupu i montażu samych lamp), 
c) doposażenie Świetlicy Środowiskowej w krzesła i stoły (reszta środków, jaka          

zostanie po wykonaniu pkt. a i b). 

    Animator kieruje pytania do Urzędu Miasta: 

1. Potwierdzenie słów Radnego, że ulica Jesionowa zostanie przebudowana z innych          
środków. 

2. Czy możliwe jest zmniejszenie grubości warstwy asfaltu lub wykonanie prac          
drogowych na wskazanym odcinku w innej technologii tak, aby projekt zmieścił się w             
kwocie, jaką dysponuje dzielnica. 

 

Następne spotkanie – 12 września 2018 
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